
Degradering, men framtidstro 1995
Blev ytterligare ett år med bred verksamhet inom föreningen. Visserligen 
minskade medlemsantalet till ca 400 men av dessa var åtskilliga 
verksamma i såväl själva fotbollsutövningen som i KFFs sociala 
verksamhet.

Representationslaget föll ur div 3-fotbollen - en missräkning då det fanns 
stora förhoppningar om att A-laget skulle kunna bli ett topplag under året. 
KFFs reservlag nådde stora framgångar i sitt seriespel vilket också under 
stor del av året kan sägas om juniorlagen. Men när det drog ihop sig till 
slutmatcherna kammade juniorerna noll och missade slutspelet.

På ungdomssidan har verksamheten utvecklats ytterligare efter det första 
inledande året i Köping FF. Antalet ungdomar i lagen var stort och Köping 
FF befäste sin ställning som dominerande fotbollförening inom 
pojkfotbollen i Köpingstrakten.

En stor nyhet under säsongen blev tillkomsten av en träningshall 
inomhus. Efter omfattande utredningsarbete - med KFF-medlemmen Sven 
Andersson som sammanhållande och pådrivande kraft - bildades under 
hösten en hall-allians med föreningar i trakten. Och efter förhandlingar 
skrevs ett treårskontrakt på att hyra hallen som tidigare inrymde Köpings 
Byggnadssmide. Föreningarna delade på kostnaderna i proportion på hur 
många timmar vardera förening nyttjade hallen. För KFFs del blev det 
också ett omfattande ekonomiskt åtagande då startkostnader och hyra för 
hela 1995 och 1996 betalades redan detta verksamhetsår.


